

MED CENTER HEALTH

ဘဏ္ဍာရေး အကူအညီပေးရေး ပေါ်လစီ

ရိုးစင်းသော စကားအသုံးအနှုန်း အနှစ်ချုပ်

စိစစ်တည်းဖြတ်ခြင်း စက်တင်ဘာလ ၂၀၁၇

Med Center Health သည် Commonwealth Health Corporation (CHC) ဆေးရုံများနှင့် ၎င်းတို့တိုက်ရိုက် ပိုင်ဆိုင်သော အဖွဲ့ဝင်များထံတွင် အရေးပေါ်နှင့် အခြားဆေးကုသဆောင်ရွက်မှုခံယူသည့် အရည်အချင်း ပြည့်မီသူများကို ဘဏ္ဍာရေးအကူအညီ ပေးလျှက်ရှိပါသည်။

ကျွန်ုပ်တို့ ဘဏ္ဍာရေးအကူအညီပေးရေးပေါ်လစီ၏ ရည်ရွယ်ချက်သည် CHC အနေဖြင့် ငွေပေးချေနိုင်စွမ်းရှိမရှိ ပေါ်မူမတည်ပဲ၊ အားလုံးကရနိုင်၊ တတ်နိုင်ပြီး သုံးခွင့်ရှိသောကျန်းမာရေးဆောင်ရွက်မှု ပေးနိုင်မည့်နည်းလမ်း ဖော်ထုတ်ရန်ဖြစ်သည်။

အရည်အချင်းပြည့်မီမှု သတ်မှတ်ချက်များ

ကျွန်ုပ်တို့၏ ဘဏ္ဍာရေးအကူအညီပေး အစီအစဉ်သည် အိမ်ထောင်စုအရွယ်နှင့် အခွန်မဖြတ်တောက်မီ အိမ်ထောင်စု တစ်နှစ်ဝင်ငွေတို့ အပေါ်အခြေခံသည်။ အကယ်၍ သင့်ကုသမှုစရိတ်ပေးချေရန် လုံလောက်သော အာမခံကြေး၊ ဝင်ငွေ သို့မဟုတ် ပိုင်ဆိုင်မှုများရှိပါက ဘဏ္ဍာရေးအကူအညီရရှိရန် အရည်အချင်းမီချင်မှမိမည်။

ဘဏ္ဍာရေးအကူအညီလျှောက်သူများသည် အများပြည်သူအတွက် ရည်ရွယ်သော အကူအညီများကို လျှောက်ရန် အရည်အချင်းပြည့်မီပါက မဖြစ်မနေလျှောက်ရပါမည်။ ယင်းတို့၏ ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှု ဝန်ဆောင်မှုများအတွက် ပေးချေပေးနိုင်သော အများပြည်သူအကူအညီပေးရေးအစီအစဉ်ကို မလျှောက်သည့် လူနာများအား ဘဏ္ဍာရေးအကူအညီပေးရန် ငြင်းပယ်ကောင်း ငြင်းပယ်မည်ဖြစ်သည်။

အောက်ပါဝန်ဆောင်မှုများအပါအဝင် ဘဏ္ဍာရေးအကူအညီမရနိုင်သည့် ဝန်ဆောင်မှုအချို့ရှိပါသည်။ ၎င်းတို့မှာ၊ ဆေးပညာအရ လိုအပ်သည်ဟု မယူဆသောဝန်ဆောင်မှုများ၊ အမြင်လှအောင်ခွဲစိတ်ကုသမှု၊ အလွန်ကုသမှု

နှင့် ၎င်းနှင့်ဆက်စပ်သောဝန်ဆောင်မှုများအားလုံးနှင့် Financial Assistance Policy တွင်စာရင်းတင်ဖော်ပြထားသောဝန်ဆောင်မှုများ ပါဝင်သည်။

အရေးပေါ်အခန်း လူနာများ

ကျွန်ုပ်တို့၏ အရေးပေါ်ဌာနကို အသုံးပြုသည့် လူနာများအား ဆေးဝါးကုသပေးနိုင်ရေးစကားတင်စမ်းသပ်ခြင်းနှင့် လိုအပ်ပါက လူနာအားကုသရန်လိုအပ်သည့် ပဏာမဝန်ဆောင်မှုများ သို့မဟုတ် အခြားသို့မလွှဲပြောင်းမည် တည်ငြိမ်အောင် လိုအပ်သလို ကုသပေးခြင်းတို့မပြုလုပ်မည် ဘဏ္ဍာရေးအကူအညီအတွက်သော်၎င်း၊ ငွေပေးချေနိုင်မှု အချက်အလက်များအတွက်သော်၎င်း၊ စကားတင်စမ်းဆေးမည်မဟုတ်ပါ။

ဘဏ္ဍာရေးအကူအညီလျှောက်နည်းများ

- လူနာမှတ်ပုံတင်စဉ် သို့မဟုတ် မှတ်ပုံမတင်မီ CHC အမှုထမ်းထံသို့ အာမခံမရှိကြောင်း သို့မဟုတ် အာမခံအလုံအလောက်မရှိကြောင်း သို့မဟုတ် ဘဏ္ဍာရေးအကူအညီလိုအပ်ကြောင်း ကြိုတင်အသိပေးထားပါ။
- ဘဏ္ဍာရေးအကူအညီလျှောက်လွှာကို CHC ၏ ဝက်ဘ်ဆိုက်မှ ဒေါင်းလုဒ် လုပ်ပြီး ပရင့်ထုတ်ပါ။ ဖြည့်စွက်ထားသော လျှောက်လွှာနှင့် လိုအပ်သောစာရွက်စာတမ်းများကို ဝက်ဘ်ဆိုက်တွင် ဖော်ပြထားသောလိပ်စာသို့ စာတိုက်မှတစ်ဆင့်ပို့ပါ။ ဘဏ္ဍာရေးအကူအညီ လျှောက်လွှာကို ဤလင့်က (link) တွင်ရနိုင်ပါသည်။ <https://cfrbilling.com>
- ဖုန်းနံပါတ် ၈၀၀-၇၈၆-၁၅၈၁ သို့မဟုတ် (၂၇၀) ၇၄၅-၁၁၀၀ သို့ခေါ်ပြီး ဘဏ္ဍာရေးအကူအညီလျှောက်လွှာ တောင်းခံပါ။ ဘဏ္ဍာရေးအကူအညီလျှောက်လွှာနှင့်အတူ FAP ၏ ရိုးစင်းသောစကားအသုံးအနှုန်း အနှစ်ချုပ် (Plain Language Summary - PLS) ကိုအမဲ ပေးပို့မည်ဖြစ်သည်။

ငွေပေးချေမှုပေါ်လစီ

ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုအသုံးစရိတ်များကို ထိန်းချုပ်ရန်နှင့် ကျွန်ုပ်တို့၏ အသိုင်းအဝိုင်းကိုကောင်းမွန်စွာ အလုပ်အကျွေးပြုနိုင်ရန်၊ ငွေပေးချေမှုများကို ပထမဆုံးကျသင့်ငွေတောင်းခံလွှာပေးပို့ပြီးနောက် ရက်ပေါင်း (၂၀) အတွင်းရရှိရန် မျှော်လင့်မည်ဖြစ်သည်။ အကယ်၍ အပြည့်အဝပေးချေနိုင်ပါက ကျေးဇူးပြု၍ ကျွန်ုပ်တို့၏ ငွေပေးချေမှုအစီအစဉ်များနှင့်ပတ်သက်ပြီး ဆွေးနွေးနိုင်ရန် ကျသင့်ငွေတောင်းခံရေးရုံးကို ဆက်သွယ်ပါ။ သင့်ကိုကူညီနိုင်မည့် ငွေပေးချေမှုအစီအစဉ်အမျိုးအစား အများအပြားရှိပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့၏ ငွေပေးချေမှု

အစီအစဉ်များသည် စာရင်းတစ်ခုအတွက် ကျန်ရှိသောအကြွေးစုစုပေါင်းအပေါ် အခြေခံသည်။ ငွေပေးချေမှု အစီအစဉ်များသည် သုံးလ မှ လပေါင်း (၆၀) အထိကြာနိုင်ပါသည်။ အသေးစိတ်လေ့လာရန် ကျေးဇူးပြု၍ ကျသင့်ငွေတောင်းခံရေးဌာနသို့ ဖုန်းနံပါတ် (၂၇၀) ၇၄၅-၁၁၀၀ သို့မဟုတ် ၈၀၀-၇၈၆-၁၅၈၁ ဖြင့် တနင်္လာနေ့ မှ သောကြာနေ့ အထိ၊ နံနက် (၈) နာရီမှ ညနေ (၄) နာရီခွဲအတွင်း ဆက်သွယ်မေးမြန်းနိုင်ပါသည်။

ဆက်သွယ်ရန် အချက်အလက်များ

မေးမြန်းစရာရှိပါက ကျေးဇူးပြု၍ ကျွန်ုပ်တို့၏ ကျသင့်ငွေတောင်းခံရေးရုံးသို့ (၂၇၀) ၇၄၅-၁၁၀၀ သို့မဟုတ် ၈၀၀-၇၈၆-၁၅၈၁ ဖြင့် တနင်္လာနေ့ မှ သောကြာနေ့အထိ၊ နံနက် (၈) နာရီမှ ညနေ (၄) နာရီခွဲအတွင်း ဆက်သွယ်ပါ။ အသေးစိတ်အချက်အလက်များကို www.cfrbilling.com တွင်လည်း ရရှိနိုင်ပါသည်။